
På farmasidagene 2019 skal jeg holde et innlegg om min jobb som 
kommunefarmasøyt. Jeg er ansatt i Kristiansand kommune og Utviklingssenter for 
sykehjem og hjemmetjenester vest i Agder. 
 
I min jobb er intern samhandling viktig for å få på plass strukturer som sikrer riktig 
legemiddelhåndtering – det handler om å sette en standard for opplæring og om 
utarbeidelse av gode rutiner. 
 
Samhandling med de som møter brukerne og beboerne våre i hverdagen er 
spennende og motiverende; Jeg ønsker at alle skal stille farmasøyt-spørsmålet til 
seg selv, sine kollegaer og til legene; «Medisinene, hva med medisinene?» 
 
Kom på farmasidagene for å høre mer. 
 


